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 02/2025מן המניין לא פרוטוקול ישיבה 

        י"ט שבט מן המניין, שהתקיימה ביום שני , לא  פרוטוקול ישיבת מועצת בנימינה גבעת עדה 

 , בחדר ישיבות המועצה, בנימינה. 2025 פברואר 17

 ראש המועצה.  -גיל חנניה  משתתפים: 

 

, ענת חולי, דרור לוי, אסתי רוז'נסקי, אביטל תבור, דפנה  מיכל אורון עזני חברי המועצה: 

 , תמיר יונגר יגאל שחר שורצמן, נטע ארז, לב ארי, שושנית עציון

 

 , ליאור זיוון שלומי פרץ נעדרו: 

 

 מנכ"ל  - שי קדם צוות מקצועי: 

 גזבר  - אבישי יצחקי 

 מהנדס  -יואב מלטר 

 מנהל אגף שפ"מ  -רגב גולן 
 

 יועץ משפטי  - אריאל פישרעו"ד                         

 מבקר המועצה  -נג'יב מנסור             

           

 

 

 :על סדר היום

 אישור נספח תב"רים.  .1

 

 

 בברכה,

 גיל חנניה     

 ראש המועצה     
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 החלטות:

 מליאת המועצה מאשרת פתיחת תב"ר:   .1

 תכנון והרחבה בית יד לבנים   - 989

 מליאת המועצה מאשרת עדכון תב"רים:  .2

 גן ספורט טיילת  - 888

 חזות המושבות   - 843

 שיקום ושדרוג גנים ציבוריים  - 936

 תכנון ובינוי ביה"ס כרמים  - 866
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 דיון והחלטות:

 . רים"תב  נספח אישור .1

 הגזבר כאן לשאלות, דנו בנספח בישיבת הנהלה.  גיל חנניה: 
 פתיחת תב"ר:

 תכנון והרחבה בית יד לבנים  - 989תב"ר 
 . 07/01/2025התחייבות משרד הבטחון מיום 

 מתוכנן:  תכנון והרחבת חלל ההנצחה, הקמת תא שירותים מונגש.  
 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 
 0 -נמנע 

 

 תכנון והרחבה בית יד לבנים. – 989: מליאת המועצה מאשרת פתיחת תב"ר -3החלטה מס' 

 

 עדכון תב"רים:  גיל חנניה: 
 טיילת ספורט גן - 888תב"ר 

והספורט   התרבות  משרד  תקציבית    1001684046התחייבות  לתמיכה 
 בפיתוח מתקני ספורט, כדלקמן:

 מסלול פאמפטראק. .1
 מתחם סקייטפארק  .2
 מגרש מיניפיץ'.  .3

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 –נמנע 

 

 המושבות  חזות  - 843תב"ר  חנניה: גיל 
 תוספת התקציב מיועדת לביצוע עבודות כמפורט להלן: 

 אש"ח  120  - )החלפה שוטפת(בקרי השקייה  3 .1
 אש"ח   45 – ערוגות ברחבי המועצהפיתוח  .2
 אש"ח   70  –שתילת צמחים רב שנתיים ברחבי המועצה  .3
 אלש"ח   50 – גדרות בטיחות  .4
 ש"ח א 60 – המועצהחידוש ספסלים ברחבי   .5
 אש"ח   25 – החלפת פחים דקורטיביים  .6
 אלש"ח  35 – אבני שפה רחוב  .7
 אש"ח   50  –אבנים משתלבות ריצוף מקטעי מדרכות ב .8
 אש"ח   10 –עמודי תמרורים  .9

 אלש"ח   70 – ים שתילת דשא . 10
 לא חידוש. שזה רכ 5סעיף  אבישי יצחקי: 

 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 -נמנע 

 ציבוריים  גנים ושדרוג שיקום  - 936תב"ר  גיל חנניה: 
של   בסך  התקציב  מפורטת(    600,000תוספת  מחיר  להצעת  )בהתאם    ₪

המשחקים   במתקני  המינמליות  הבטיחותיות  התקינה  דרישות  השלמת 
אורנים    בשצ"פים שעורה,  לבנים,  )יד  טופלו  שטרם  המועצה  שבאחריות 

ורכישת    ולבנה(: בגנים  הגומי  משטחי  כל   החלפת  לרבות  עומק,  שיקום 
 מתקנים וגדרות לפי תקן חדש של מכון התקנים. 
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 11 -בעד  הצבעה:

 0 -נגד 

 0 –נמנע 

 

 כרמים ס"ביה ובינוי תכנון  - 866תב"ר  גיל חנניה: 
 ₪, לטובת:  2,000,000הבקשה היא לתוספת של 

₪, מתוך    17,081,000  -השלמת התב"ר מול התחייבויות בסיס )כ .1
 ( 18%  -₪ הנובעים משינוי המע"מ ל 145,000  -סכום זה כ

 ₪(  285,000 -עבודות נוספות כמפורט בטבלה מטה )כ  .2
 ₪( 373,000 -הזמנת מעלית לטובת הנגשה פרטנית )כ .3
 ₪(  165,000 -הערכות לרכש מזגנים )כ .4

 ₪ ומכאן הבקשה.  16,407,427  -היתרה הנוכחית בתב"ר כ
 אלף בסוף, זה להוצאות בלתי צפויות? איך זה נגזר?  500 שושנית עציון:

  עדכון שאי אפשר כל    בלוז צפוף  ש"ח  מליון  25מעל  בהקיף של    פרויקט  זה גיל חנניה: 
מול המועצ ולאשר  לשנת    המטרה,(  רון הצפהתפ   -)לדוגמאהלהגיע  לסיים 

 .  תשפ"ו
בית הספר  להליך מעבר  להערך ישיבה על מנת י  מעדכן שאתמול היתה אצל

מחלקת הנדסה וחינוך  צוות בינוי עתיד והנהלת בית הספר,  , הצטיידות וכו'.
 של המועצה 

מכירים איך    , כולםלצוותים  אדריכל הפרויקט  של  פרזנטציהלפני התקיימה  
 זה הולך להיראות ומה הולך להיות, כרגע זה רץ באופן טוב ואיכותי.

 זה סופי?  שושנית עציון:
 מאוד מקווה.  אבישי יצחקי: 

החינוך   גיל חנניה:  למשרד  מגישים  הפרוייקט  בסוף  וכד'  רק  הקפיות  יתכן  תשתיות 
לקרנות נחזיר  ואז  החינוך  ממשרד  שנקבל  כספים  שקרה    ויהיו  כמו 

 . בבראשית
 11 - בעד הצבעה:

 0 - נגד

 0 - נמנע

 
  :רים "תב עדכון מאשרת המועצה מליאת  - 4החלטה מס' 

 טיילת  ספורט גן - 888

 המושבות  חזות  - 843

 ציבוריים גנים ושדרוג שיקום  - 936

 כרמים ס"ביה ובינוי תכנון  - 866

 

 ,בזאת ננעלת ישיבת המליאה 

 

 

    

 גיל חנניה                        שי קדם        

 המועצה  ראש                                                                           המועצה מנכ"לית

 


